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Protokół
z posiedzenia Komisji Polityki Społecznej i Zdrowia

w dniu 18 czerwca 2012 roku.

obecni

1. Radny Marek Rajca przewodniczący komisji obecny
2. Radny Marian Kita obecny
3. Radny Krzysztof Francikowski nieobecny
4. Radny Andrzej Mentel obecny
5. Radny Wiesław Konderak obecny
6. Radny Mirosław Kędzierski obecny
7. Radna Renata Malinowska obecna

Tematy posiedzenia komisji 

1. Sprawozdanie z wykonania budżetu za 2011 rok.
2. Wady postawy u dzieci- ocena dotychczasowych efektów programu profilaktyki 
3. Sprawy bieżące

w posiedzeniu uczestniczyli 
Z- ca Burmistrza Teresa Wąsowicz, Skarbnik Miasta Urszula Polak- Wałek, Anna Krusiec 
przedstawiciel Stowarzyszenia Osób niepełnosprawnych Familia, Jadwiga Kamińska Rejman 
psycholog

Radny Andrzej Mentel: Chciałbym, aby badania wad postawy u dzieci odbywały się we wrześniu
a, także prelekcja dotycząca wad postawy była wygłaszana wtedy kiedy są zebrania z rodzicami.

Przewodniczący komisji Polityki Społecznej i Zdrowia Marek Rajca: Nie dysponujemy 
pełnymi danymi, dotyczącymi tematu wad postawy u dzieci, dlatego iż dane te będą gotowe dopiero 
na koniec tego miesiąca, w wyniku tego przekładam ten temat na kolejną komisję.

pkt.1

Sprawozdanie z wykonania budżetu za 2011 rok. Omawia Skarbnik Miasta Urszula Polak- Wałek.

Odczytuje opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej.

Dyskusja
w dyskusji udział wzięli:

1. Radny Marian Kita
2. Doradca Burmistrza Andrzej Świątek
3. Skarbnik Miasta Urszula Polak- Wałek

Przewodniczący komisji Polityki Społecznej i Zdrowia Marek Rajca: Kto z państwa jest za 
przyjęciem sprawozdania z wykonania budżetu za 2011 rok.



Głosowanie 

głosów za 4
przeciw 0
wstrzymujący się 1

Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 2012 rok.

Temat omawia Skarbnik Miasta Urszula Polak- Wałek.

Dyskusja
w dyskusji udział wzięli

1. Doradca Burmistrza Andrzej Świątek
2. Skarbnik Miasta Urszula Polak- Wałek
3. Radny Andrzej Mentel

Przewodniczący komisji Polityki Społecznej i Zdrowia Marek Rajca: Projekty uchwał związane 
z dzierżawami nieruchomości zostawimy Komisji Rozwoju i Polityki Przestrzennej.

Radny Andrzej Mentel: Mnie zastanawia to, że znowu jest skarga na to stowarzyszenie Pomocna 
Dłoń. Oczywiście są przeciwstawne zdania Mops, że stowarzyszenia działa prawidłowo. Czy jest 
odpowiednia kontrola nad tym stowarzyszeniem, ponieważ nikt tak nie pisze bez przyczyny.

Z- ca Burmistrza Teresa Wąsowicz: Jest prowadzona kontrola, przez pracowników Mops. 
Kontrole są  przeprowadzane na bieżąco, osoby te mają odpowiednie kwalifikacje do tego, abyś 
świadczyć takie usługi.

Dyskusja
w dyskusji udział wzięli

1. Z- ca Burmistrza Teresa Wąsowicz
2. Przewodniczący Komisji Polityki Społecznej i Zdrowia Marek Rajca

Radny Andrzej Mentel: Komisja wnioskuje o zapoznanie Komisji Polityki Społecznej i Zdrowia z 
wynikami rozliczenia dotacji za I półrocze stowarzyszenia Pomocna Dłoń w miesiącu wrześniu. 

Głosowanie 

głosów za 5
głosów przeciw 0
głosów wstrzymujących się 0

Anna Krusiec przedstawiciel Stowarzyszenia Osób niepełnosprawnych Familia: Odczytuje list, 
który był kierowany do ówczesnego Burmistrza z 2009 roku.

Dyskusja
w dyskusji udział wzięli

1. Anna Krusiec przedstawiciel Stowarzyszenia Osób niepełnosprawnych Familia
2. Jadwiga Kamińska Rejman psycholog
3. Z- ca Burmistrza Teresa Wąsowicz



4. Radny Andrzej Mentel

Przewodniczący komisji Polityki Społecznej i Zdrowia Marek Rajca:
Zamykam posiedzenie komisji Polityki Społecznej i Zdrowia.

Protokołował Przewodniczący
Krystian Załęczny   Komisji Polityki Społecznej i Zdrowia 

  Marek Rajca


